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országgyűlési képviselő
Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánunk benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezet ő miniszterhez

„Önök ismét cserbenhagyták a magyar sz ő lészeket?”

címmel .

A benyújtott kérdésünkre a választ írásban várjuk.

Tisztelt Miniszter Úr !

A hazai sző lészet problémáival már több alkalommal kerestük Önt, de gyakorlatban mind a
mai napig ugyanazok a problémák állnak fent . A tavalyi évben bevezetett új szerződéses
jogviszony a termelők és felvásárlók között, sok esetben csak rontott az egyébként i s
tarthatatlan helyzeten . A kunsági borvidéken gyakran 60-70 forint/kilogramm között i
felvásárlási árat fagyasztott be, ami jócskán az önköltségi ár alatt van . A 3-5 tisztességtelen
nagy felvásárló továbbra is szabadon garázdálkodhat és tarthatja sakkban a család i
gazdaságokat . A harmadik komoly probléma pedig továbbra is, hogy az ágazatban nem képe s
jelentős számú szövetkezeti rendszerben működő egység kialakulni . Ennek oka, a jogszabály i
hiányosság és az, hogy Önök nem helyeznek forrást az ilyen kezdeményezések mellé .

Mindezek alapján kérdezzük Tisztelt Miniszter Urat, mikor alakítanak ki végre eg y
olyan szerződéses jogviszonyt, ami érdemben védi a termelőket? Az érintetteknek
meddig kell várniuk arra, hogy néhány tisztességtelen nagy felvásárlót korlátozzák ?
Mikorra várhatjuk a működő képes szövetkezeti rendszer alapját képz ő jogszabályokat
és pályázati forrásokat? A bels ő kizsákmányolás rendszere helyett, mikor fogják
támogatni a józan, minden szerepl ő érdekét figyelembevevő modell elterjedését ?

Várjuk érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . október 16 .

Tisztelettel ,

agyar Zoltán
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